
 Statutární město Ústí nad Labem 
 Magistrát města 

Odbor školství, kultury a sportu 

 

 
 

Zápis č. 9 

ze zasedání Komise sportu a volnočasových aktivit Rady města Ústí nad Labem 

dne 12. 7. 2023 

 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

 

 

Nepřítomni: Jiří Krois – neomluven 

  Zdeněk Grus – omluven 

 

Komise sportu a volnočasových aktivit RM Ústí nad Labem se zúčastnili 3 členové.  

Jednání bylo zahájeno v 15:00 hod., ukončeno v 16:00 hod.  

 

 

Program jednání  

1. Zahájení 

2. Schválení hostů a ověřovatele zápisu 

3. Schválení programu 

4. Kontrola zápisu z 8. jednání komise 

5. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Ústí nad Labem mimo vyhlášený 

dotační program v roce 2023, žadatel: Ústecký Slovan s.r.o. 

6. Různé 

 

 

1. Zahájení 

 

Návrh: Komise navrhuje, aby byl s ohledem na nepřítomnost předsedy komise JUDr. Zdeňka 

Gruse pověřen vedením jednání pan Jiří Horák. 

 

Usnesení: Komise sportu a volnočasových aktivit RM pověřuje vedením jednání pana Jiřího 

Horáka. 

 

HLASOVÁNO:   3 pro  0 proti   0 zdržel se 

 

Pan Horák přivítal členy komise a zahájil jednání. 

 

 

2. Schválení hostů a ověřovatele zápisu 

 

Pan Horák přivítal schváleného stálého hosta, vedoucí OŠKS Bc. Martinu Čmejlovou. Tajemnice 

komise omluvila vedoucí oddělení kultury a sportu Bc. Gabrielu Krčilovou. 

 

Návrh: Komise navrhuje, aby byla jako ověřovatelka zápisu schválena Zdenka Šnejdrová.  



 

Usnesení: Komise sportu a volnočasových aktivit RM schvaluje Zdenku Šnejdrovou ověřovatelkou 

zápisu. 

 

HLASOVÁNO:   3 pro  0 proti   0 zdržel se 

 

 

3. Schválení programu 

 

Návrh: Komise navrhuje schválit program 9. jednání v předloženém znění. 

 

Usnesení: Komise sportu a volnočasových aktivit RM schvaluje program 9. jednání v předloženém 

znění. 

 

HLASOVÁNO:   3 pro   0 proti  0 zdržel se 

 

 

4. Kontrola zápisu 

 

Pan Horák seznámil členy komise se zápisem z 8. jednání Komise sportu a volnočasových aktivit 

RM a vyzval k přednesení připomínek. Členové komise nevznesli žádnou připomínku.  

 

Návrh: Komise sportu a volnočasových aktivit RM navrhuje schválit zápis z 8. jednání Komise 

sportu a volnočasových aktivit RM. 

 

Usnesení: Komise sportu a volnočasových aktivit RM schvaluje zápis z 8. jednání Komise sportu a 

volnočasových aktivit RM. 

 

HLASOVÁNO:   3 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

 

5. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Ústí nad Labem mimo 
vyhlášený dotační program v roce 2023, žadatel: Ústecký Slovan s.r.o. 
 

Paní Čmejlová shrnula vyjádření společnosti Ústecký Slovan s.r.o. ke dvěma bodům, na které si 

komise vyžádala na předchozím jednání odpověď (předmět podnikání nově vzniklé společnosti a 

informace k jednotlivým položkám uvedeným v rozpočtu žádosti). 

Členové komise se shodli, že vyjádření společnosti Ústecký Slovan s.r.o. k položeným dotazům je 

dostačující. 

Pan Horák informoval o vývoji v klubu, o možnostech, které se nabízejí v souvislosti s další 

existencí klubu, a o případném vstupu nového partnera.  

Členové komise diskutovali o vhodnosti poskytovat dotaci „s předstihem“ na část roku 2024. 
 

Komise sportu a volnočasových aktivit RM nepřijala k žádosti žádné usnesení. Přijetí usnesení 

komise odložila do doby po schůzce p. Horáka se zástupci klubu Ústecký Slovan, kdy bude jasný 

budoucí vývoj v klubu. 

 

 

6. Různé 

 

Pan Horák informoval o situaci a změnách v FK Ústí nad Labem, a to jak v týmu dospělých, tak 

mládeže. Dále informoval o možnosti, že by FK Český Lev Neštěmice získal stadion, který užívá, 

do vlastní správy.  



 

Další jednání se uskuteční v srpnu, termín bude určen na začátku srpna a budou zaslány 

samostatné pozvánky. 

 

 

 

 

Zapsala:  Mgr. Šárka Poláčková  _______________________ 

  

 

Ověřila: Zdenka Šnejdrová   _______________________ 

 

 

 

 

   ________________________     

           JUDr. Zdeněk Grus 

          předseda KSVA RM 

v. z. Jiří Horák 


